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مهوش  وقاری:
 به خاطر بیماری همسرم 
مشکلات فراوانی دارم

بازیگر فیلم »نیش وزنبور« گفت: سال هاست که مثل قدیم 
بازیگری نمی کنم و از سویی پیشنهادات به من بسیار کم شده 
است. این اتفاق را هم نمی خواهم گردن کرونا بیندازم، نبود 
پیشنهاد بازی برای من از قبل از کرونا رخ داده است. مهوش 
وقاری اظهارکرد: بالاخره همه می دانند به واسطه بیماری 
همسرم مشکلات فراوانی دارم و باید همیشه کنار وی باشم، 
همین عاملی شده تا همکاران پیش خودشان مرا از همان ابتدا 
کنار بگذارند زیرا نمی خواهند وارد دغدغه های من شوند. این 
بازیگر سینما و تلویزیون با گلایه از بی اعتنایی کارگردانان به 
وی گفت: گاهی پیش می آید که یک بازیگر خودش بنا به 
شرایط نقشی را قبول می کند و یا آن را رد می کند اما متاسفانه 
انگار کارگردانان پیش از اینکه به من فکر کنند از فهرست شان 
خط خورده ام. آنها به هیچ وجه دیگر به انتخاب من برای یک 
نقش فکر هم نمی کنند و این برایم ناراحت کننده است. وی در 
همین رابطه ادامه داد: متاسفانه یک عمر بازیگری می کنید 
و دقیقا موقعی که شما نیازمند توجه و همکاری با پروژه ها 
هستید شما را کنار می گذارند، انگار به طورکلی فراموش 
می کنند که چه زحمت هایی کشیده اید، متاسفم اما وقتی 
می گویند حرفه بازیگری بی نهایت بی رحم است به همین 
روزهایش فکر می کنند. بازیگر فیلم »نیش وزنبور« با نقد 
وضعیت انتخاب بازیگران افزود: نمی دانم چرا ما عادت کرده ایم 
افرادی که باهم زندگی می کنند یا باهم دوستی و رفاقتی دارند 
را در هر موضوع دیگری به هم مرتبط بدانیم. حتی وقتی که 
من و محسن قاضی مرادی در یک سریال یا فیلم باهم همبازی 
بودیم یا در مراسمی حاضر می شدیم نگاهی به ما داشتند که 
گویا ما به خاطر ارتباط فامیلی که باهم داریم در اینجا حاضر 
هستیم. نمی دانم چرا نمی توانیم افراد را با شخصیت خودشان 
جداگانه بشناسیم و جایگاه شان را جدا از روابط شان بدانیم 
.بازیگر فیلم »تقاطع« با اشاره به دلتنگی خود برای حضور 
در عرصه بازیگری اضافه کرد: سال ها بازی کردم، این شغل 
با روحم عجین شده است، امروز به یکباره نه تنها من بلکه 
بسیاری از بازیگران کنار گذاشته می شوند، فارغ از مسائل مالی 
این اتفاق مشکلات روحی فراوانی را برای بازیگران به همراه می 
آورد اما انگار برای هیچکس مهم نیست، بازیگران ابزارشان 
هستند که بعداز اینکه از کار می افتند به راحتی آنها را دور 
می اندازند. وقاری در همین رابطه خاطرنشان کرد: طبیعی 
است که برای بازیگری، برای لوکیشن و آفیش های طولانی 
دلتنگ هستم، امیدوارم روزی همه این اتفاقات از بین برود و 
من هم بتوانم همچون بسیاری از بازیگران که این روزها کم 

کار شده اند جلوی دوربین بازگردم.

ایرج راد معتقد است که حریم مجموعه تئاترشهر نیاز 
به حصاری جذاب و متناسب با معماری مجموعه دارد 
تا این بنا و محیط اطراف آن را از دسترس خلافکاران 
و معتادان خارج کند. ایرج راد یکی از چهره های 
شناخته شده بازیگری و کارگردانی تئاتر ایران است 
که طی ۴ دهه گذشته هم در مقام کارگردان و هم در 
مقام بازیگر آثار قابل توجهی را در کارنامه کاری خود به 
ثبت رسانده است. این هنرمند با سابقه عرصه تئاتر در 
دوران فعالیت حرفه ای خود آثار متعددی را در سالن های 
مختلف مجموعه تئاترشهر به صحنه برده است. وی 
در این مجموعه در مقام کارگردان نمایش هایی چون 
»دکترکنوک«، »مهاجران«، »دکترفاستوس«، »ماهان 
کوشیار« و »عیش ونیستی« را اجرا کرده و در آثاری 
چون »آمیزقلمدون«، »دادگاه نورنبرگ«، »شب روی 
سنگفرش خیس«، »باغ شب نمای ما«، »قصه تلخ طلا« 
و »پلکان« به ایفای نقش پرداخته است. ایرج راد درباره 
نیاز مجموعه تئاترشهر به حریمی مشخص و تاثیر این 
حریم مشخص بر شکل گیری فضایی فرهنگی و هنری 
در پیرامون مجموعه، گفت: تئاترشهر در حقیقت یک 
سمبل فرهنگی شهر تهران و مکانی است که سال های 
سال هنرمندان مختلفی در آن روی صحنه رفته اند و 
اجراهای مختلفی در آن داشته اند و علاقه مندان به هنر 
به خصوص هنرتئاتر نیز همواره این سالن را به عنوان یکی 
از سالن های ارزنده هنر نمایش شهر تهران می شناسند. 
متاسفانه وضعیتی که طی سال های اخیر در ارتباط با 
اطراف این مجموعه پیش آمده و افراد معتادی که در 
کنار آن می خوابند و آتش روشن می کنند و دیگر مسائلی 
که خیلی شکل فرهنگی ندارد، به کل فضا و ساختمان 
مجموعه تئاترشهر لطمه زده است. وی معتقد است 
وضعیت پیرامون مجموعه تئاترشهر باعث شده تا فضا، 

بنا و ظاهر مجموعه از شکل واقعی خود فاصله بگیرد.
 باید فکری به حال دستفرو شان شود 

راد با بیان اینکه در اطراف مجموعه تئاترشهر تعداد 

زیادی دستفروش وجود دارد که باید فکری به حال شان 
شود زیرا از این طریق زندگی می کنند، اظهارکرد: باید 
فضای مناسب دیگری برای آنها در نظر گرفته شود که 
مخصوص این قضایا باشد و مردم هم بتوانند به آن فضاها 
مراجعه کنند. در همه جای دنیا فضاها و مکان هایی 
مناسب برای دست فروش ها در نظر گرفته شده که در 
آن مکان بساط پهن می کنند و مردم نیز آن مکان ها 
را می شناسند. رئیس هیات مدیره خانه تئاتر در ادامه 
سخنان خود یادآور شد: ما از سال ها پیش راجع به مساله 
حریم تئاترشهر با شورای شهر در زمان های مختلف و 
همینطور شهرداری در ارتباط بودیم و صحبت هایی 
می کردیم، چندین بار هم واقعا به نتایجی رسیدیم و قرار 
شد طراحی درخور مجموعه صورت بگیرد و طرحی برای 
سروسامان دادن شکل ظاهری و همچنین حصاری که در 
اطراف تئاترشهر، داده شود. طرح هایی هم در یک زمانی 
داده شد ولی متاسفانه هرگز به اجرا نرسید و فضای 
مختلف اطراف مجموعه نظیر آب نما و محل های نشستن 
به شکل بسیار زننده و بدی درآمده و اصلا در شأن یک 
فضای فرهنگی و هنری نیست. وی با بیان اینکه فضای 
مجموعه تئاترشهر می تواند از فضای پارک دانشجو 
مجزا شود، افزود: در زمان آقای کرباسچی قرار شد که 
حصار پارک ها برداشته شود تا جزوی از شهر باشند. این 
فکر در آن زمان در برخی جاها جواب داد و بد نبود اما 
در برخی پارک ها نظیر پارک شهر همچنان حصار وجود 
دارد و شکل خود را نیز حفظ کرده است. راد تاکید کرد: 
مجموعه تئاترشهر مکان متمایزی است و باید در اطراف 
مجموعه طراحی زیبای حصار مانندی وجود داشته باشد 
تا هم تماشاگرانی که به دیدن کار تئاتر می آیند با یک 
فضای هماهنگ با مسائل فرهنگی روبه رو باشند و هم 

خود هنرمندان که در رفت و آمد به آن مکان هستند.
 حصارکشی؛ جداشدن از مردم نیست

این بازیگر و کارگردان باسابقه تئاتر متذکر شد: 
وضعیت موجود در اطراف مجموعه تئاترشهر بسیار 

زننده و ناخوشایند است. وی اظهارامیدواری کرد 
ترتیبی اتخاذ شود و با طرح جذابی که هماهنگی با 
ساختمان و معماری تئاترشهر داشته باشد حصاری 
برای محیط پیرامون مجموعه در نظر گرفته شود تا از 
این وضعیت خارج شود. راد درباره انتقاد برخی مبنی 
بر اینکه ایجاد حصار در پیرامون مجموعه تئاترشهر 
باعث فاصله و جدایی مردم از تئاتر می شود، یادآور 
شد: الان کل عرصه رودکی جدا شده ولی آیا از مردم 
جدا شده است؟ این جدایی برای حفظ آن فضا و مکان 
است. قرار نیست حصار مجموعه تئاترشهر به شکل برج 
باشد. منظور ما حصاری با طراحی جذاب و متناسب با 
معماری ساختمان است تا هم دید ساختمان محفوظ 
بماند و هم محوطه ای باشد که فضای فرهنگی و هنری 
را از فضایی که عمومی هست جدا کند؛ قرار نیست فضای 
پیرامون تئاترشهر خصوصی شود ولی به هر حال برای 
تماشاگران، علاقه مندان به تئاتر و برای تئاتر خواهد 
بود. این هنرمند با سابقه تئاتر تاکید کرد: حصارکشی 
مجموعه تئاترشهر به معنای جداشدن تئاتر از مردم 
نیست و اصلا اینگونه نخواهد بود زیرا مجموعه تئاترشهر 
برای علاقه مندان به هنر شناخته شده است و ارزش های 
آن را می دانند. وی معتقد است از نظر آبرو، اعتبار و حفظ 
فرهنگ، سنت و فضاهای فرهنگی لازم است مکان هایی 
مانند مجموعه تئاترشهر را حفظ کنیم ضمن اینکه 
مجموعه تئاترشهر به عنوان مکانی فرهنگی ثبت شده 
است و حفظ بناها و فضاهای ثبت شده فرهنگی دارای 
قوانینی است که باید این قوانین در خصوص حفظ 
تئاترشهر هم مدنظر قرار گیرد. راد در پایان سخنان خود 
تصریح کرد: ایجاد حصاری جذاب و متناسب با معماری 
مجموعه تئاترشهر این فضا را از مردم جدا نمی کند 
بلکه از دسترس معتادان و خلافکارانی که شب ها را 
در کنار این مکان سپری و در کنار آن آتش روشن 
می کنند خارج می کند و ربطی به ایجاد فاصله میان 

تئاتر و مردم ندارد.

فیــلم سینمــایی »خورشید« از رسیدن به فهرست 
نهایی بخش اسکار بهترین فیلم بین المللی باز ماند. فیلم 
  SunChildrenسینمایی خورشید با نام انگلیسی
که از سوی ایران برای شرکت در رقابت های اسکار 
۲۰۲۱ معرفی شده و در میان ۱۵ فیلم منتخب اعضای 
آکادمی قرار گرفته بود، از راهیابی به فهرست ۵ فیلم 
نهایی باز ماند. طبق اطلاعات اعلام شده، نمایندگان 
کشورهای دانمارک، هنگ کنگ، رومانی، تونس و بوسنی 
و هرزگوین به فهرست نهایی این بخش راه یافته اند. 
مجید مجیدی در سال ۱۹۹۸ با فیلم »بچه های آسمان« 
به فهرست ۵ نامزد نهایی اسکار بهترین فیلم خارجی زبان 
راه یافته بود. سال گذشته فیلم سینمایی »انگل« از 
کره جنوبی، اسکار بهترین فیلم بخش بین المللی را 
دریافت کرد. مراسم اهدای جوایز اسکار ۹۳ به دلیل 
شیوع کرونا امسال برگزار نمی شود و با دو ماه تاخیر در 
۲۵ آوریل ۲۰۲۱ )۵ اردیبهشت ۱۴۰۰( برگزار می شود.

 تکمیل فهرست اکران نوروزی 
همــچنین فیــلم »خورشیــد« پــس از حذف 

از اسکار به همراه »هفتــه ای یک بــار آدم باش« به 
اکران نوروزی اضافه شدند. مرتضی شایسته، دبیر 

شورای صنفی نمایش گفت: 
دو فیلــم  »خـورشید« مجید 
مجیــدی و »هفتــه ای یکبار 
آدم بــــاش« به کارگردانی 
شهرام شاه حسینی به فهرست 
فیلم های اکران نوروزی اضافه 
شدند و پنج فیلم برای نوروز 
به سینماها می آیند. او درباره 
اکران یک فیلم کودک در 
نوروز که پیش تر گفته شده 
بود هــم بیان کرد که از این 
بخش فیلمی انتخـــاب نشده 
است. به این تــرتیب  »خون 
شد« مسعود کیمیایی، »لاله« 
اسدا... نیک نژاد،  »تک خال« 
مجیــد مــافی، »خورشید« 

مجید مجیدی و »هفته ای یکبار آدم باش« شهرام 
شاه حسینی از این هفته راهی سینماها می شوند.

بازیگر سریال »جشن سربرون« گفت: 
واقعیت امر تلاش بسیار زیادی برای تولید 
سریال »جشن سربرون« صورت گرفته 
است، این اثر جزو آثار بزرگ و پرهزینه 
تلویزیون است که سال ها برای تولید آن 
زمان گذاشته شده و به مسائل بومی و قومی 
می پردازد که همیشه موردپسند مخاطبان 
بوده است. مهران نائل افزود: همچنان 
مشغول بازی در سریال »جشن سربرون« 
به کارگردانی »مجتبی راعی« هستم، 
این سریال ماه های آخر تولید خود را 
پشت سر می گذارد و به احتمال زیاد تا 
اواسط بهار سال آتی فیلمبرداری آن به 
اتمام می رسد. وی درباره زمان پخش سریال 
»جشن سربرون« اضافه کرد: با توجه به 
بحران کرونا و حجم تولیدات زمانبندی 
کردن برای پخش آثار سخت شده است، اما 
تا آنجا که می دانم این اثر برای پخش بعداز 
ماه مبارک رمضان در سال ۱۴۰۰ آماده 
می شود. بازیگر سریال »جشن سربرون« 
درباره احتمال موفقیت این اثر در پخش 
افزود: واقعیت امر تلاش بسیار زیادی برای 
تولید این سریال صورت گرفته است، این اثر 
جزو آثار بزرگ و پرهزینه تلویزیون است که 
سال ها برای تولید آن زمان گذاشته شده 
و به مسائل بومی و قومی می پردازد که 
همیشه موردپسند مخاطبان بوده است. 
وی در همین رابطه تاکید کرد: سریال 
لحاظ  از  »جشن سربرون«  تلویزیونی 
فیلمنامه اثری جذاب است، خط داستانی 
و خرده داستان هایی که در کنار تنه اصلی 
درام به وجود آمده مخاطب را به ادامه و 
دنبال داستان ترغیب می کند، پیش بینی 
من این است که این اثر در سال ۱۴۰۰ 
یکی از آثار خوب تلویزیونی خواهد بود. 
»نائل« پرداختن به سوژه های بومی را در 

عرصه سریال سازی مهم دانست و اضافه 
کرد: به نظر من پرداخت به سوژه های و 
اقلیم های بومی در نقاط مختلف کشور 
در آثار چه کمدی و چه جدی بسیار 
مهم است، این اتفاق می تواند در ابتدا 
پتانسیل آن اقلیم را برای تولید آثار 
شکوفا کند و بعدتر به آشنایی مردم با 
نقاط مختلف کشور کمک خواهد کرد. به 
طور کلی ساخت این چنین آثاری به نوعی 
تمرکززدایی در ساخت آثار را به وجود 
آورده و می تواند به داستان های جذاب 
بومی که هرکدام می توانند فیلمنامه ای 
کامل باشند بها دهد. بازیگر سریال 
»شهرزاد« با اشاره به سختی های موجود 
در تولید آثار در ایام کرونا اضافه کرد: 
برکسی پوشیده نیست که فعالیت کردن 
در دوران کرونا نه تنها در بازیگری بلکه 
در تمامی مشاغل سخت و خطرناک 
است، اما واقعیت ما به این نتیجه رسیدیم 
که مثل اکثریت مشاغل بازیگری را هم 
نمی توان تعطیل کرد، زیرا اگر بخواهیم 
یکسال هیچ تولیدی نداشته باشیم در 
سال بعد تلویزیون و سینما به مشکل 
نبود اثر بر می خورد. نائل با اشاره به لزوم 
تولید آثار در دوران کرونا خاطرنشان 
کرد: آنچه مشخص است که تمامی گروه 
جشن سربرون تمام تلاش خود برای 
رعایت پروتکل های بهداشتی را انجام 
می دهد و همه سعی می کنند همه مسائل 
را رعایت کنند، اما آنچه مهم است اینکه 
بازیگران در نهایت بعداز گریم دیگر 
نمی توانند ماسک بزنند و یا وقتی جلوی 
دوربین هستند این اتفاق ممکن نیست 
پس این اتفاق ریسک کار را چندین برابر 
می کند، اما بازهم چاره ای نیست و باید 

کار کرد.

»خورشید« از رسیدن به فهرست نهایی اسکار باز ماند

مهران نائل: 
»جشن سربرون« از سریال های موفق ۱۴۰۰ است

کنسرت های موسیقی 
از سر گرفته شوند

سیدمجتبــی حسینــی، معاون 
امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در مکاتبه با رئیس کمیته 
امنیتی اجتماعی ستاد ملی مدیریت 
بیماری کرونا، قرارگرفتن اجراهای 
موسیقی را در گروه دو مشــاغل 
خواستار شد. معاون هنری در این 
نامه آورده است:»با اطمینان بخشی 
رعایت پروتکل های بهداشتی در 
سالن های اجرای صحنه ای موسیقی 
و با توجه به شرایط عمومی فرهنگ 
و هنر کشور و مطالبات بحق جامعه 
هنری به ویژه موسیقی، مناسب است 
که در تجدیدنظر گروه بندی مشاغل، 
سالن های موسیقی همانند سالن های 
سینما و تئاتر در گروه دو مشاغل قرار 
گیرد و کنسرت های موسیقی از سر 

گرفته شوند.« 

 »ابلق« برنده تندیس 
جشنواره »نشان فی« 

فیلم »ابلق« به کــارگــردانی نرگس آبیار 
به عنوان فیلم برگزیده »نشان فی« انتخاب 
شد و تندیس این جشنواره را دریافت کرد. 
دومین جشنواره »نشان فی« با محوریت 
گفتمان سازی موضوع سواد مالی میان اصحاب 
هنر و مخاطبان برگزار شد که در این جشنواره 
فیلم »ابلــق« به کــارگردانی نرگس آبیار و 
تهیه کنندگی محمدحسین قاسمی به عنوان 
فیلم برگزیده این جشنواره معرفی و تندیس 
این جشنواره را دریافت کرد. همچنین فیلم 
»مامان« به کارگردانی آرش انیسی و فیلم 
»روشن« به کارگردانی روح ا... حجازی نیز 
تقدیر دومین  فیلم های شایسته  به عنوان 
جشنواره »نشان فی« انتخاب شدند. جشنواره 
»نشان فی« به بررسی فیلم های جشنواره فجر 
با نگاه سوادمالی می پردازد که براساس نظر 
هیات داوران این جشنواره، از میان ۱6 فیلم 
سی ونهمین جشنواره بین المللی فیلم فجر، 
۱۰ فیلم، حاوی مفاهیم سوادمالی بودند که 
با نظر هیات داوران ۳ فیلم به مرحله نهایی 
این جشنواره راه یافتند. دومین جشنواره 
»نشان فی« با حضور محمدحسین قاسمی 
و نرگس آبیار تهیه کننده  و کارگردان فیلم 
»ابلق«، مجید برزگر و آرش انیسی تهیه کننده 
و کارگردان فیلم »مامان«، جواد نوروزبیگی 
تهیه کننده فیلم »روشن«، هیات داوران 
جشنواره، دکتر خجسته عضو هیات علمی 
دانشکده صداوسیما، دکتر احسانی مدیر شبکه 
نسیم، مسعود نجفی روابط عمومی جشنواره 
فیلم فجر و جمعی از هنرمندان و دانشگاهیان 
برگزار شد. نرگس آبیار کارگردان سینما در این 
جشنواره گفت: در کشــور جای خالی موضوع 
سوادمالی بسیار احساس می شود که آکادمی 
هوش مالی با آموزش های خود می تواند این 
مشکل را رفع کند. وی افزود: مردم برای زندگی 
بهتر نیازمند آگاهی در حوزه سوادمالی هستند 
و باید با برنامه ریزی صحیح این موضوع را 
به افراد جامعه آموزش داد. این کارگردان 
سینما عنوان کرد: دنیــای ســرمایه داری 
همواره به دنبال تشویق مردم به مصرف گرایی 
است؛ بنابراین لازم است مردم آگاهی لازم 
درخصوص رفتارهای درست مالی را داشته 
باشند. دکتر کمیل رودی، مدیر آکادمی هوش 
مالی  خاطرنشان کرد: همه افراد جامعه نیازمند 
سوادمالی هستند اما توانمندسازی گروه های 
در معرض آسیب از اهمیت بسیاری برخوردار 
است. رودی اظهارداشت: زنان سرپرست 
خانواده و کودکان کار ۲ گروه مهم برای 

یادگیری سواد مالی محسوب می شوند.

تــلویزیــون

تهیه کننده »سریالیست« از شروع پخش این برنامه در 
نوروز ۱۴۰۰ و نظرسنجی سریال های تلویزیونی در سال ۹۹ 
خبر داد. محمد باریکانی تهیه کننده برنامه »سریالیست« 
که نوروز امسال از شبکه یک پخش می شود، گفت: برنامه 
»سریالیست« از ۳۰ اسفند هر شب حدود ۲۳و۲۰ روی آنتن 
می رود و قرار است در ۱۵ قسمت به پخش برسد. وی ادامه 
داد: این برنامه با اجرای پدرام کریمی فیلم نامه نویس سینما 
و تلویزیون تا ۱۳ فروردین روی آنتن می رود و یک قسمت 
اختتامیه دارد که رتبه بندی آخر سریال ها اعلام می شود. 
او که یکی از تهیه کنندگان »سریالیست« است درباره تعداد 
سریال هایی که قرار است به نظرسنجی گذاشته شود، بیان 
کرد: ۲۹ سریال امسال تولید شده و قرار است همین تعداد 
هم به نظرسنجی گذاشته شود که از دو طریق سایت تلوبیون 
و پیامک مردمی انجام می شود. وی درباره نحوه نظرسنجی 
نسبت به این سریال ها عنوان کرد: امکان جدیدی قرار است 
روی سایت تلوبیون قرار بگیرد که همزمان با پخش برنامه 
افتتاح می شود و همان سامانه رای گیری و نظرسنجی در 
تلوبیون است. تهیه کننده »سریالیست« تصریح کرد: در این 
نظرسنجی سریال های تلویزیونی براساس مرکز افکارسنجی 
سازمان و رده بندی مخاطبان در چند گروه قرار می گیرند و 
بعد »بهترین سریال« به رای گذاشته می شود. وی اضافه کرد: 
طی شب های پخش برنامه، عوامل و بازیگران این سریال ها به 
تدریج در برنامه حضور پیدا می کنند و درباره سریال خود تبلیغ 
می کنند. به نوعی با این برنامه جشنواره ای برگزار می شود که 
جشن سریال سازی تلویزیونی است و از همه این دوستان 
تقدیر می شود. این تهیه کننده درباره امکان خطا یا اشتباه در 
رای ها و اینکه مردم چطور می توانند به نظرسنجی ها اطمینان 
کنند توضیح داد: ما هر شب آمار را ارائه می دهیم هر کسی 
می تواند آمار لحظه ای را ببیند. قطعا سعی ما بر این است که 
همه چیز شفاف و روشن باشد. سامانه نظرسنجی روی سایت 
تلوبیون لحظه به لحظه آمار را نشان می دهد و مردم می توانند 
خودشان در جریان قرار بگیرند. همچنین کسانی که گوشی 
هوشمند ندارند می توانند با پیامک نظر خود را اعلام کنند و 
ما هر شب این آمار را اطلاع رسانی می کنیم. وی درباره اینکه 
چرا در رشته هایی مثل انتخاب کارگردان یا بازیگر نظرسنجی 
نمی شود، گفت: هدف برنامه فقط انتخاب بهترین سریال 
است و اسم برنامه هم بر همین اساس است. فرصت کوتاهی 
است و اگر می خواستیم در همه رشته ها این نظرسنجی انجام 
شود شاید نیاز به زمان بیشتری داشت. از طرفی سریال سازی 
کاری تیمی است و ما کار تیمی یک گروه را بررسی می کردیم. 
مسابقه »سریالیست« به تهیه کنندگی محمد باریکانی و 
مجتبی فرجی محصول گروه تاریخ، فرهنگ و هنر شبکه یک 

از شنبه ۳۰ اسفند روی آنتن می رود.

نظرسنجی جدید سریال ها در تلویزیون

»سریالیست« متولد شد

»دراکولا«ی مدیری 
نوروز پخش می شود

مهــران مدیــری بعداز سریال 
»هیولا«، این بار »دراکولا« را به 
شبکه نمایش خانگی عرضه می کند. 
سریال »دراکولا« به کارگردانی و 
تهیه کنندگی مهران مدیری از روز 
یکشنبه، یکم فروردین سال ۱۴۰۰ 
از دو پلتفرم فیلیمو و نماوا پخش 
خواهد شد. در این سریال طنز، پیمان 
و سرپرستی  قاسم خانی طراحی 
فیلمنامه را برعهده دارد و امیر برادران 
به عنوان نویسنده، مهران مدیری را 
همراهی می کند. مهران مدیری، 
ویشکا آسایش، سیما تیرانداز و... در 
این سریال به ایفای نقش پرداخته اند.
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